

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 11-03-2024 03:22:46 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 11-03-2024 03:22:46 PM الموضوع: قرارات مجلس الادارة
The Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its first meeting held on 11/03/2024 the following:  1) Approving the draft of financial statements and the report of company's independent auditor for the year ended on 31-12-2023.  2) Authorizing Board Chairman or his Deputy to call 1 for ordinary General Assembly Meeting to be held.  3) Reforming the committees emanating from the Board of Directors	ق رر مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) في اجتماعه الأول المنعقد بتاريخ 2024/03/11 ما يلي :- 1) المصادقة على مسودة البيانات المالية السنوية و تقرير مدقق الحسابات الخارجي المستقل المنتهية في 31-12-2023 2) تفويض رئيس مجلس الإدارة أو نائبه لتحديد موعد دعوة الهيئة العامة العادية للإجتماع بالتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات . 3) اعادة تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مrayb al- najjar